

# Emirates National School

## Grade 2 Field Trip



Sunday, May 10<sup>th</sup> 2015

Dear Parents,

As part of our Unit of Inquiry, How We Organize Ourselves, Grade 2 will be visiting Action Zone at Mina Centre on **Thursday, May 28<sup>th</sup> 2015**. Throughout the fun filled day, we will be observing different forces and how these are used in simple machines.

The cost of the field trip is **45AED**. This includes transport, entry to Action Zone and lunch. Buses will leave school at 8:15am. Please make sure your child is at school on time so they don't miss the fun!

Please sign the form below and return to school with the money **by Thursday, May 14<sup>th</sup> 2015**.

Thank you for your support.

Kind Regards,

Grade 2 Teachers

Yes, I \_\_\_\_\_ give permission for my child, \_\_\_\_\_,  
to attend the Grade 2 Field Trip to Action Zone on Thursday, May 28<sup>th</sup> 2015.

Parent Signature: \_\_\_\_\_

Contact Phone: \_\_\_\_\_



# مدرسة الإمارات الوطنية رحلة ميدانية للصف الثاني الابتدائي

الأحد الموافق 10 مايو 2015

أولياء الأمور الكرام:

كجزء من وحدة البحث (كيف ننظم أنفسنا) سيقوم الصف الثاني الابتدائي بزيارة المركز الترفيهي (Action Zone) في منطقة الميناء وذلك يوم **الخميس الموافق 28 مايو عام 2015**. و طوال هذا اليوم المليء بالمتعة، سيتم مراقبة القوى المختلفة وكيفية استخدامها في آلات بسيطة .

تكلفة الرحلة الميدانية هي **خمسة و أربعون (45) درهم إماراتي**. وهذا يشمل وسيلة النقل والدخول إلى منطقة اللعب و وجبة الغداء .وستنتقل الحافلات المدرسية في تمام الساعة 08:15 . يرجى التأكد من تواجد طفلك في المدرسة في الوقت المحدد حتى لا تفوته المتعة!

الرجاء التوقيع على النموذج التالي وإعادة إرساله إلى معلم الصف مع المال يوم **الخميس الموافق 14 مايو، 2015**.

شكرا لدعمكم.

أطيب التحيات،

معلمي الصف الثاني الابتدائي

أوافق أنا \_\_\_\_\_ إعطاء الإذن لطفلي \_\_\_\_\_ للذهاب في الرحلة

الميدانية للصف الثاني الابتدائي إلى المركز الترفيهي (Action Zone) يوم الخميس الموافق 12 مايو 2015.

توقيع ولي الأمر: \_\_\_\_\_

رقم الهاتف الخاص للتواصل: \_\_\_\_\_